



PIERRE BERTRAND

Project Manager – Final Assembly Line //
Chef de Projet - Ligne d'Assemblage Final
Oneweb Satellites



Pierre Bertrand is the Final Assembly Line project manager on the digitalization and data analytics aspects. He is also managing the validation and commissioning of the different assembly lines in Toulouse and in Florida. He joined OneWeb Satellites 2.5 years ago after an experience as algorithm developer at Fitbit in San Francisco and a master of Aerospace Engineering at Massachusetts Institute of Technology (MIT) where he also worked in spacesuit design and human spaceflight. He also graduated from Ecole Centrale Paris.

Pierre Bertrand est chef de projet de la ligne d'assemblage de OneWeb Satellites, spécifiquement sur la partie digitalisation et data analytics. Il s'occupe également de piloter la validation de la ligne d'assemblage à Toulouse et en Floride. Il a rejoint OneWeb Satellites après une expérience de développeur d'algorithmes chez Fitbit à San Francisco et un master en Aerospace Engineering au Massachusetts Institute of Technology (MIT) où il a travaillé sur les combinaisons spatiales et les vols habités. Il est également diplômé de l'Ecole Centrale Paris.